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Parlamentul României

ÎNTREBARE

Adresata domnului Bogdan Gheorghe Trif, Ministrul Turismului
De către doamna Emilia Arcan, senator PSD
Circumscripția electorală nr. 29 județul Neamț, Grupul Parlamentar PSD
Ședința Senatului României din data de: 26.03.2018

Obiectul întrebării: Strategia de valorificare a potențialului geotermal

Domnule Ministru
Recent, au fost publicate mai multe date privind zonele cu 

potențial turistic din țara noastră. Potrivit acestor informații, 
România deține o treime din potențialul balneoclimateric al 
Europei. Cu 40 de stațiuni balneoclimaterice și resurse naturale 
pentru 200 de astfel de stațiuni, România se situează pe primul 
loc în Europa ca posibilități de dezvoltare a turismului cu acest 
profil.

De ani de zile, constatăm că aceste posibilități nu sunt 
valorificate. Dimpotrivă, multe stațiuni care pot aduce bani în 
țară (între care se pot enumera Voineasa, Buziaș, Băile 
Herculane, Borsec, Soveja, Tușnad sau Slănic Prahova și 
Slănic Moldovă) sunt închise sau lăsate să se degradeze, iar 
noile investiții se lasă încă așteptate.

În acest context, întreb care este strategia ministerului pe 
care îl conduceți, de valorificare a potențialului turistic 
reprezentat de resursele balneoclimaterice de care dispune 
România și care ar fi, din punctul dumneavoastră de vedere, 
cele mai urgente și eficiente măsuri pentru dezvoltarea acestui 
subdomeniu de activitate economică.

Aștept răspunsul dumneavoastră, în scris, la Senatul 
României.

Senator,

26 martie 2018


